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ΠΡΟΣ ΤΟΝ κ. ΥΠΟΥΡΓΟ ΨΗΦΙΑΚΗΣ ΔΙΑΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΘΕΜΑ: Κίνδυνος ασφάλειας της βάσης δεδομένων του Ελληνικού Κτηματολογίου-Παραιτήσεις 

προσωπικού του τμήματος Πληροφορικής του Φορέα 

 

Κύριε Υπουργέ,  

 

Ο Πρωθυπουργός κ. Μητσοτάκης στο τελευταίο δεκαήμερο του Μαΐου, αναφερόμενος στο Ελληνικό 

Κτηματολόγιο, δήλωσε ότι η παραγωγικότητά του κατέγραψε θεαματική άνοδο. Η δήλωσή του αυτή 

συνοδεύτηκε από το παράδειγμα του Υποθηκοφυλακείου Αθηνών και τη διαχείριση των εκκρεμοτήτων   στις 

καταχωρήσεις συμβολαίων, με ταχύτερους ρυθμούς. 

Απέδωσε μάλιστα  την «πρόοδο» στην ενίσχυση των ψηφιακών υποδομών.  

Λίγες ημέρες αργότερα, ο Σύλλογος Εργαζομένων του Ελληνικού Κτηματολογίου (ΣΕΚΤ) κατήγγειλε διά  

επιστολής του στον Πρωθυπουργό, ότι ελλοχεύει σοβαρός κίνδυνος αποσταθεροποίησης ή και πλήρους 

απώλειας του συστήματος πληροφορικής του Κτηματολογίου, με συνακόλουθες επιπτώσεις την προσωρινή 

ή και οριστική αναστολή συναλλαγών επί ακινήτων. Αυτό συμβαίνει, διότι το κύριο και το εφεδρικό κέντρο 

δεδομένων είναι επικίνδυνα απαρχαιωμένο και σημαντικά συστήματα του εξοπλισμού δεν υποστηρίζονται 

τεχνολογικά, λόγω απόσυρσής τους από τους κατασκευαστές.  

Ένα άλλο ζήτημα που αποκαλύπτεται στην ίδια επιστολή, είναι ότι παρατηρείται η εμφάνιση στο 

Κτηματολόγιο ιδιωτικών εταιρειών, που ζητούν από υπαλλήλους δικαίωμα πρόσβασης στα δεδομένα του 

Κτηματολογίου, χωρίς να διαθέτουν νομικές συμβάσεις, χωρίς να νομιμοποιούνται. 

 

ΕΡΩΤΑΤΑΙ Ο ΥΠΟΥΡΓΟΣ 

 

1. Πώς εξηγείτε, ότι ιδιώτες που δεν συνδέονται με καμία σχέση με τον φορέα, αλλά επικαλούμενοι ότι 

εργάζονται σε εταιρείες, οι οποίες ΘΑ ΣΥΝΑΨΟΥΝ ΣΤΟ ΜΕΛΛΟΝ (!) κάποια σύμβαση με το ΕΛΛΗΝΙΚΟ 

ΚΤΗΜΑΤΟΛΟΓΙΟ ως ανάδοχοι, απαιτούν από τους υπαλλήλους να διευκολύνουν την πρόσβασή τους στα 

δεδομένα, ως επί το πλείστον μέσω διεπαφών ή και άμεσα; Για ποιόν λόγο παραιτήθηκαν προσφάτως από τη 

θέση του ο διευθυντής πληροφορικής του οργανισμού και ακόμα κάποιοι εργαζόμενοι στο ίδιο τμήμα; 

Σχετίζονται οι παραιτήσεις εργαζομένων   με " πιέσεις" που αφορούν σε παραβίαση του GDPR και με την 

ευθύνη που τους αποδίδετε για την εικόνα δυσλειτουργίας του συστήματος πληροφορικής; 

2.Υπάρχει σχεδιασμός για εξασφάλιση πόρων προς αναβάθμιση των απαρχαιωμένων και ήδη υπέρμετρα 

επιβαρυμένων συστημάτων της βάσης δεδομένων του Ελληνικού Κτηματολογίου, τόσο του κυρίου, όσο και 

του εφεδρικού; 

 

Αθήνα, 06/06/2025 
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